
بحران مسکن
گفت: حل بحران مسکن باید برای همه مسئولین اهمیت بیشتری داشته

باشد.

گفتم: بیتوجهی به بحران مسکن عواقب ناخوشایندی بهدنبال خواهد
داشت!

گفت:اگر برای حل مشکل مسکن, دولت مصمم نباشد آینده آن مبهم و
نامعلوم خواهد بود!

گفتم: مصاحبه وزیر مسکن در تبریز سؤالبرانگیز بود. درحالیکه
قانون جهش تولید مسکن، دولت را مکلف به ساخت یک میلیون واحد
مسکونی در هرسال کردهاست او از ساخت ۱/۵میلیون مسکن واحد در پنج

سال آینده خبر داد!

گفت: متأسفانه میگویند درصد زیادی از پروژههای مسکنی دولت راکد
ماندهاند و این در حالی است که طبق قانون، تعهد دولت بر عهده

دولت بعدی نیز هست.

گفتم: کاهش میزان وام مسکن هم مشکلآفرین شدهاست ولی همچنان باید
امیدوار بود چرا که “یمکدن امید یاخشیدی!”
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